
Sockenrådets månadsmöte 7 maj 2015 

 

Närvarande:  Bernt Gustavsson, Anne-Marie Kårhammer, Rolf Brorsson, Marie Kårhammer,  

Sabine Elmquist-Levin, Ann-Sofie Eriksson 

 

1. Föregående styrelsemöte på Bolmsö :  Gick igenom och stämde av de punkter som 

diskuterades.  

 

2. Hemsidan: Vid nästa styrelsemöte kommer vi att fortsätta att arbeta med hemsidan.  

 

3. Övriga frågor:  Stimulansbidrag – Ann-Sofie  skriver verksamhetsplan och skickar in ansökan     

       senast 1/6.    

        Bernt informerar i sockenbladet om de frågor vi arbetar med.  

4. Nästa möte:  2/6 i Tannåkers affär. 

 

 

Skrev gjorde Ann-Sofie 

     

 


